
Referat fra ordinær generalforsamling i Korsør Sejlklub 21. April 2010 

 
Bent Ehlers stod for indskrivning med start kl. 19.00 samtidig med indskrivning solgte Ulla Lauritzen 
klubstandere og klubtrøjer med stor succes.  
 

Efter endt indskrivning kl. 19:30 var der ca. 70 fremmødte personer hvoraf de 53 var sejlklubs medlemmer 

og med 1 stk. indleveret fuldmagt var der i alt 54 stemmeberettigede ud af i alt 551 registrerede 

klubmedlemmer.  Generalforsamlingen startede omkring 19:30. 

 
 nedenstående punkter var på aftenen dagsorden: 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

4. Fastsættelse af det kommende regnskabsårs kontingenter. 

5. Budgetorientering. 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af formand (kun ulige år) 

8. Valg af kasserer. 

9. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

11. Eventuelt. 

Referat fra dagsordenens punkter: 

 
  

1. Formand Roel Jørgensen bød velkommen til generalforsamling 2010 hvorefter han foreslog Erik 
Borg som dirigent. Forslaget blev godkendt. Erik takkede for valget og redegjorde derefter for at  
generalforsamlingens indkaldelse var udført rigtigt i henhold til vedtægterne.  
 
Dirrigenten foreslog på bestyrelsens opfordring til at Per ”Alot ”Jørgensen og Casper Jørgensen blev 
valgt som stemmetællere. Der var ingen kommentarer til dette hvorefter de blev valgt.  
 

2. Roel fremlagde en 10 minutter lang og meget fyldestgørende beretning hvor emner fra den 
forgangne 2009 sæson samt den kommende 2010 sæson blev nævnt og til sidst kunne han oplyse 
at der igen i 2010 er indgået frihavnsordninger med Skælskør og Næstved sejlklub. 
 
Harly kommenterede på frihavnsordningen at han ikke syntes aftalen er god nok da Korsør 
sejlklubs både ikke må benytte industrihavnen i Skælskør samt ”nordhavnen” i Karrebæksminde! 
men både som ligger i disse havne og er medlem af enten Skælskør eller Næstved sejlklub kan 
stadig ligge gratis i Korsør.  
Bestyrelsen lovede at kigge på problemet men forventede ikke at kunne få det bragt på plads da de 
2 nævnte havne er kommunalt ejet.  
 
Ejeren fra en Bandholm 27 kommenterede ligeledes vedrørende frihavnsordning at Korsør sejlklub 
også har en 6 døgns frihavnsordning med en sejlklub i Oslo. Bestyrelsen måtte erkende at dette var 
gået i glemmebogen og vil få markedsført dette bedre overfor klubbens medlemmer. 
 
Vedrørende selve beretningen var der ikke spørgsmål fra salen og denne blev godkendt. 
 



3. Bent fremlagde regnskabet og startede med at fortælle at der under kapsejladsudvalget havde 
indsneget sig en tekstfejl i regnskabet da H-bådsstævnet havde fået en fejl tekst der hed 
omkostninger men som det kan ses ud af regnskabet skulle have heddet overskud.   
 
Fremlæggelse af regnskab foregik uden kommentarer fra salen og regnskabet blev godkendt. 
 

4. Ingen kontingent forhøjelse blev godkendt. 
 

5. Bent orienterede om budget for 2010.  
 
Fra salen blev der spurgt om bestyrelsen havde tænkt på at søge kommunale støttekroner for 
pensionister og vedkommende havde medbragt avisudklip om emnet.  
Roel svarede på spørgsmålet og kunne oplyse at der arbejdes på emnet og at sejlklubben fra 2010 
er blevet godkendt til at ansøge om kommunale støttekroner hvilket den ikke tidligere har været. 
 

6. Der var ingen indkomne forslag. 
 

7. Udgik af dagsordenen da valg af formand er i ulige årstal. 
 

8. Bent Ehlers blev genvalgt og sidder frem til 2012. 
 

9. Ulrich Dam og Frits Lauritsen blev genvalgt. 
 

10. Bill Olsen blev genvalgt og sidder frem til 2012. 
 

11. Kristian Hvitnov fra sejlerskolen bad om ordet og berettede om en sejlerskole med venteliste og 
appelerede derfor til folk i salen og at melde sig som instruktører. 
 
H-båds sejler Bo opfordrede til at flere både deltog i træningscenterets sejlads om mandagen da 
dette ikke kun er tiltænkt for H-både men alle er velkomne. Takkede Georg for det gode initiativ 
han har taget med dette træningscenter hvor man får råd og vejledning både til lands og til vands. 
 
Bestyrelsen indførte en ny pris som hedder Årets sejler kammerat. Prisen blev overrakt af Lars 
Jørgensen og gik til ”Bravida” Bent som desværre ikke var tilstede.    
 
 Dirigenten takkede til sidst for god ro og orden på generalforsamlingen og denne sluttede ca. kl. 
21:30. 
 
Referent: Lars Vejsager Jørgensen 
 
Underskrifter: 
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              Dirigent:  Erik Borg                                                             Referent: Lars Vejsager Jørgensen 
  
 
  

  
 

 


